



## 关于在新 CASS Associates 全球模式下提交担保的重要通知

尊敬的国际航协 CASS Associates:

根据国际航协在 2019 年 01 月 07 日发布的《关于采用货运代理人大会 (CAC/46) 通过的新 CASS Associates 全球模式的通知》，新 CASS Associates 全球模式将于 2019 年 07 月 01 日起在中国大陆地区实施，具体说明如下：

1. 中国大陆地区的 CASS Associate 必须遵守 851 决议附录 "D4" 的规定提交担保至国际航协。
2. 依据决议，未按期提交有效担保函的 CASS Associate，将受到暂停直至终止 CASS 运作的处理。
3. 2019 年 07 月 01 日起，国际航协将根据决议规定，要求每一个 CASS Associate 提交符合标准的财务经济担保。请收到通知的 CASS Associate 务必在 60 个自然日内向国际航协提交有效的财务经济担保。
4. CASS Associate 财务经济担保金额不低于 25,000 美元 (约人民币 170,000 元)。
5. CASS Associate 的财务经济担保金额不低于过去 12 个月平均 54 天的日结算额。

如有任何疑问与困难，请您及时与国际航空运输协会全球运营服务中心联系：

国际航协客户入口：<http://www.iata.org/cs>

联系电话：010-85719909

谢谢合作！

国际航空运输协会全球运营中心

2019 年 06 月 27 日



## **Important Notice Regarding the Submission of Financial Securities Under the New CASS Associates Global Model**

Dear IATA CASS Associates:

According to IATA notice of new CASS Associates global model published by Cargo Agency Conference (CAC/46), which was issued on 07 January 2019, the new CASS Associates global model will be implemented in mainland China from 01 July 2019, as follows:

1. CASS Associate in mainland China must submit Financial Securities to IATA in accordance with appendix "D4" of resolution 851.
2. According to resolution, CASS Associate who fails to submit a valid guarantee on time will be subject to the suspension of CASS operation until termination.
3. As of 01 July 2019, IATA will require each CASS Associate to submit Financial Securities which meet local financial criteria. CASS Associate is requested to submit a valid Financial Securities to IATA within 60 calendar days upon receipt of notification.
4. CASS Associate Financial Securities amount shall be no less than USD 25,000 (about CNY 170,000).
5. CASS Associate Financial Securities amount shall be no less than the average daily settlement amount of 54 days in the past 12 months.

Should you have any questions or difficult, please contact International Air Transport Association Global Delivery Center at:

Website: <http://www.iata.org/cs>

Phone: 010-85719909

Thank you !

International Air Transport Association Global Delivery Center  
27th June, 2019